
ZAPISNIK 

sa 13. sjednice Općinskog vijeća Općine Sukošan održane 22. travnja 2015. godine, s početkom u 

20,00 sati u općinskoj vijećnici Domu mladeži Sukošan. 

NAZOČNI: Jelena Gulan, Mojmir Torbarina, Josip Torbarina, Ante Dević, Milan Gašparović, Marin 

Keran, Božidar Dijan, Šime Dijan, Stipana Banić, Tomislav Dražić, Klaudio Pavić, Miroslav 

Raspović. 

ODSUTNI:, Frane Stevanja 

OSTALI NAZOČNI: načelnik Općine Sukošan Ante Martinac, direktor komunalnog društva „Zlatna 

luka Sukošan“ d.o.o. Milan Ročak, mještanka Općine Sukošan Petra Žitko. 

 

Predsjednik predlaže slijedeći: 

DNEVNI RED 

1.  Usvajanje zapisnika sa  12. redovne i tematske sjednice Općinskog vijeća, 

2.  Godišnji obračun proračuna Općine Sukošan za 2014. godinu,  

3.  Godišnji financijski izvještaj „Zlatna luka Sukošan“ d.o.o. za 2014. godinu, 

4.  Odluka o izradi Urbanističkog plana uređenja obalnog pojasa u Sukošanu, 

5.  Razno. 

  

Načelnik Ante Martinac predlaže brisanje 4. točke iz dnevnog reda navodeći kako će razloge 

naknadno pojasniti. 

Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen (12 glasova). 

Ad.1. 

Vijećnik Šime Dijan stavlja primjedbu na zapisnik 12. sjednice  i to na 1 točku, navodeći da je 

pogrešno formulirano ono što je rekao, a ispravno je da se od Lučke kapetanije treba zatražiti  

pravilnik koji posjeduje, i da se  po njemu treba sastaviti pravilnik kako postupiti u slučaju da dođe do 

izljeva ulja i zagađenja mora. 

Vijećnik Marin Keran traži izmjenu formulacije njegovog pitanja na točku 3. navodeći da ga je 

zanimalo  na što će biti utrošen iznos koji je predviđen u proračunu za stavke  „javna rasvjeta“ i 

„izgradnja ceste“. Također  napominje da je pogrešno napisano što je načelnik Ante Martinac na 

postavljena pitanja odgovorio. Predsjednik OV ističe da će na slijedećoj sjednici Općinskog vijeća 

načelnik dostaviti točan odgovor kojim će se ispraviti pogrešno napisano. 

Vijećnik Marin Keran traži dopunu izrečenog  na točku 5, a to je da  zbog upita i kritika mještana 

postavlja pitanje zašto nije postojao javni uvid u projekt kojim se uređuje područje obale između 

Ruševca i Sportskog centra. 

Zapisnik sa 12. sjednice Općinskog vijeća sa predloženim izmjenama i zapisnik sa tematske sjednice 

Općinskog vijeća jednoglasno je usvojen (12 glasova). 

Ad.2. 

Načelnik Ante Martinac obrazlaže Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Sukošan za 2014. 

godinu  te napominje da je rezultat poslovanja na kraju izvještajnog razdoblja višak prihoda u iznosu 

od 1.436.119,79 kuna. 

Vijećnik Miroslav Raspović smatra kako bi  se aktivnosti iz godišnjeg izvještaja trebale detaljnije 

razraditi, te da bi iz svake stavke trebalo biti vidljivo na što se konkretno odnosi utrošen novac iz 

proračuna. 

Predsjednik OV Tomislav Dražić ističe da načelnik Ante Martinac može detaljnije pojasniti plan i 

program elemenata na koje je utrošen prihod Općine (na koje ceste, gdje se te ceste nalaze… ). 

Vijećnik Božidar Dijan navodi da nije sporno da je prihod Općine Sukošan utrošen u dobre svrhe, 

međutim smatra da bi vijećnici  trebali biti upoznati sa popisom svih investicija od strane Općine 

Sukošan kako bi mogli sugerirati uređenje određene ceste, puta…itd. 

Vijećnik Mojmir Torbarina navodi da su projekcija i prijedlog proračuna realizirani, napominje da u 

koliko se neki projekt nije realizirao ostao bi višak sredstava. Također smatra korektnim danu 

mogućnost uvida u transakcije Općine. 

Načelnik Ante Martinac navodi da je detaljniji prikaz utrošenog prihoda objavljen i na službenoj  

stranici Općine Sukošan. 

Vijećnik Josip Torbarina ukazuje na problem stavke „javno zdravstvo“ odnosno  nedolazak doktorice 

u Debeljak, također ističe da je prostor ambulante u derutnom stanju, na što načelnik Ante Martinac 



odgovara kako je upoznat sa navedenim problemom, te da doktorica neće biti plaćena ukoliko ne bude 

obavljala svoju dužnost u Debeljaku. Također napominje da ugovor za ovu godinu između Općine i 

doktorice još nije potpisan.  

Godišnji obračun proračuna Općine Sukošan za 2014. godinu usvojen je sa 11 glasova jedan vijećnik 

ostao je suzdržan. 

Ad.3. 

Direktor komunalnog poduzeća „Zlatna luka Sukošan“ d.o.o. Milan Ročak obrazlaže godišnji 

financijski izvještaj za 2014. godinu, te navodi da je ostvarena dobit u iznosu od 352.281,00 kuna. 

Vijećnik Marin Keran postavlja pitanje zašto je u  stavci „Prihodi od komunalnih usluga“ došlo do 

velikog porasta u odnosu na 2013. godinu, na što direktor Milan Ročak odgovara da se navedena 

stavka odnosi na održavanje javne površine,  održavanje nerazvrstane ceste i održavanje deponija na 

kojem dolazi do  najvećeg povećanje prihoda budući da je Općinsko vijeće donijelo odluku da se 

odlaganje otpada na deponiju neće naplaćivati, već da će biti financirano iz proračuna Općine 

Sukošan. 

Vijećnik Marin Keran ističe da  dolazi i do povećanja prihoda od „Usluga najma dvorane“. Direktor 

Milan Ročak navodi da su se po tom pitanju provele ovrhe i naplatila potraživanja, te da  je od 2014. 

godine jedino potpisivanjem ugovora dvorana  dana na  korištenje. Vijećnik Marin Keran također 

postavlja pitanje u vezi „Troškova osoblja“ budući da se iz izvješća može utvrditi da su u porastu u 

odnosu na 2013. godinu, na što direktor Milan Ročak odgovara da je u 2014. godini  komunalno 

poduzeće zaposlilo više studenata i  učenika koju su naplaćivali parking, također napominje da su 

sezonski radnici  2013. godine bili financirani od strane države. 

Vijećnik Šime Dijan pohvaljuje financijski izvještaj komunalnog poduzeća za 2014. godinu.  Smatra 

da ne  bi trebalo uvoditi nove namete, te da određene stavke izvješća treba smanjiti budući da 

poduzeće posluje sa dobitkom od 352.281,00 kuna. 

Direktor Milan Ročak napominje da je komunalno poduzeće pružalo usluge za ono što je registrirano 

te da nisu planirani daljnji nameti. Također napominje da Općinsko vijeće donosi odluke koje 

komunalno poduzeće provodi. 

Slijedeći za riječ javio se vijećnik Božidar Dijan   koji navodi da poduzeće posluje s dobitkom koji je 

svake godine veći, također  ističe da dobit komunalnog poduzeća 2014. godine  iznosi 440.533,00 

kuna na koji se plača porez na dobit u iznosu od 88.252,00 kuna. Smatra da bi poduzeće ostvarenu 

dobit trebalo drugačije realizirati, jer bi se iznos koji je utrošen na porez mogao uložiti u efikasnije 

svrhe.  Direktor Milan Ročak ističe da knjigovodstvene usluge komunalnog poduzeća obavlja vanjski 

suradnik, također smatra da bi trebalo proanalizirati dali  Općina Sukošan ima uvjete za vlastito 

knjigovodstvo. 

Načelnik Ante Martinac navodi da komunalno poduzeće plača paušali porez tijekom cijele godine, čiju 

visinu utvrđuje Porezna uprava. 

Godišnji financijski izvještaj „Zlatna luka Sukošan“d.o.o. za 2014. godinu jednoglasno je usvojen (12 

glasova). 

 

Direktor komunalnog poduzeća Milan Ročak navodi da je skladu sa planom investicijskog održavanja 

Općinskih groblja na području Općine Sukošan za 2015. godinu, komunalno društvo na Općinskom 

groblju u Sukošanu (aleji grobnica poginulih branitelja) iz Domovinskog rata, sagradilo četiri nove 

grobnice, od kojih su dvije novoizgrađene grobnice namijenjene za besplatnu dodjelu obitelji Smolić i 

Protić. Ističe da navedene obitelji imaju grobna mjesta na trajno korištenje ispred centralnog križa, te 

da su na prijedlog komunalnog poduzeća pristale da se njihove grobnice saniraju, odnosno da se 

posmrtni ostaci iz njihovih grobnica premjeste u novoizgrađene grobnice, a da se stare zatrpaju i 

postanu dio platoa centralnog križa. Navodi da troškovi novoizgrađenih grobnica iznose 36.000,00 kn 

što komunalno društvo nije u mogućnosti samo financirati. Također ističe da su grobnice obitelji 

Smolić  i Protić obložene materijalom od mramorom, što bi trebalo postaviti i na novoizgrađene 

grobnice. Budući da su izgrađene četiri nove grobnice od kojih su dvije dodijeljene navedenim 

obiteljima smatra da bi Općinsko vijeće Općine Sukošan trebalo raspolagati sa ostale dvije grobnice, 

odnosno odlučiti  kome će biti dodijeljene.                                                                     

Prijedlog direktora Milana Ročka usvojen je jednoglasno (12 glasova). 

 

 



Ad.4. 

Načelnik Ante Martinac pojašnjava razlog brisanja 4. točke sa Dnevnog reda navodeći da priloženi 

urbanistički plan obuhvaća površinu između linije obale i linije privatnih parcela od „Restorana“ do 

„Rive“ ukupne dužine cca 800m, te smatra da Urbanistički plan uređenja  dijela obalnog  pojasa treba 

dodatno prošiti (do područja iza  vrtića), te da će proširen UPU biti dostavljen na vijeće u jesen ove 

godine. 

Vijećnik Marin Keran postavlja pitanja zašto UPU ne bi obuhvaćao područje cijelog obalnog pojasa, 

na što načelnik odgovara da Općina Sukošan  za to nema financijske mogućnosti. 

Vijećnik Mojmir Torbarina pozdravlja odluku načelnika o proširenju UPU, napominjajući da su 

najvažnije prometnice i pločnik, te da postoje dvije „kritične točke“ a to su Ulica Marijana Grdovića i 

Ulica Ždralovac. 

Ad.5.  

 Predsjednik OV Tomislav Dražić navodi da je po pitanju članka koje je objavljen u 

„Zadarskom listu“ u kojem djelatnici komunalnog poduzeća direktora Milana Ročka optužuju 

za mobbing održao sastanak zajedno sa načelnikom Antom Martincem i direktorom Milanom 

Ročkom, te da su se nastali problemi riješili, budući su direktor Milan Ročak i djelatnici 

komunalnog poduzeća shvatili da moraju zajednički surađivati za dobrobit Općine Sukošan. 

Direktor Milan Ročak napominje da Općinsko vijeće upoznato sa rezultatom rada komunalnog 

poduzeća. Ističe da  prilikom preuzimanja pozicije direktora poduzeće poslovalo sa gubitkom, 

te da danas poduzeće ostvaruje dobit od 352.281,00 kunu. Napominje da je postavio pravila 

koja su u skladu sa Zakonom o radu, te da su djelatnici koji nisu poštivali  odredbe Zakona 

upozoreni. Navodi da su djelatnici tražili da radu prekovremeno što im je dodatno plaćeno, te 

da su koristili i slobodne dane. Ističe da odgovorno obavlja svoju dužnost te  da će sam 

odstupiti s mjesta direktora komunalnog poduzeća ukoliko mu se dokaže da krši Zakon. 

 Vijećnica Jelena Gulan postavlja pitanje u vezi izgradnje trotoara u Gorici, koji je rok i cijena  

izgradnje te tko obavlja radove, na što načelnik Ante Martinac odgovara da  izgradnja trotoara 

obuhvaća područje od „Novog naselja prema centru“, te da će iznositi oko 700.000,00 kuna. 

Također napominje da su rokovi izgradnje pri kraju, te kako radove obavlja Županijska uprava 

za ceste Zadarske županije koje prema njima sufinancira Općina Sukošan. 

 Vijećnik Božidar Dijan navodi da se ulici „Požečevac“ odlaže krupni otpad na privatnu 

parcelu od strane mještana, te postavlja pitanje dali postoji generalno rješenje kako bi se 

navedeno spriječilo. Načelnik Ante Martinac navodi da je donesen Pravilnik od strane 

ministarstva koji još nije primijenjen. Ističe kako treba odrediti inženjera koji će obavljati 

radove te iste i naplatiti, te da se trebaju utvrditi zemljišno-knjižni vlasnici posjeda. 

 Vijećnik Marin Keran postavlja pitanje kad će u funkciju biti dovedena prostorija koja je 

namijenjena članovima SDP-a, na što načelnik Ante Martinac navodi kako  još jedino treba 

postaviti  struju u funkciju. 

 

Rasprave više nije bilo pa predsjednik zaključuje sjednicu u 21,53 sati. 

 

             Zapisničar:                         Predsjednik OV: 

Lucija Dijan, bacc. javne uprave      Tomislav Dražić, dipl.ing. 

 

 


